
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

16.12.2016                                          м. Черкаси                                            № 9 

  

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 7 

На засіданні присутні   - 5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Костюченко В.О. 

 

Члени комісії: Коваленко О.А.,  Лашкул В.Г.,  Онищак Л.В.  

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Зуєнко В.Л. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про внесення змін та доповнень до проекту рішення обласної ради 

«Про порядок укладання контрактів з керівниками підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області та затвердження типових форм контрактів». 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
 

2.  Про зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО МЕДИЧНОГО 

КОЛЕДЖУ та затвердження статуту. 

 

Найдан  

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 



1. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії зі змінами та доповненнями, 

які планується внести до проекту рішення обласної ради «Про порядок укладання 

контрактів з керівниками підприємств, установ, закладів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області та затвердження 

типових форм контрактів». 

Текст змін додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала рекомендувати внести зміни та доповнення 

до проекту рішення «Про порядок укладання контрактів з керівниками 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області та затвердження типових форм контрактів» і 

пропонувати депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення із 

запропонованими постійною комісією змінами та доповненнями. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок 9/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  „За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ :  

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням адміністрації 

Черкаського медичного коледжу щодо зміни назви на Черкаську медичну 

академію.  

Доповідач зазначив, що зміна назви Черкаського медичного коледжу на 

Черкаську медичну академію не потребує додаткових фінансових витрат та дасть 

змогу запровадити магістерську програму для медичних сестер, що створить 

основу для їх ступеневої освіти та професійного розвитку, а також сприятиме 

функціонуванню медсестринства в Черкаській області. 

Текст  звернення  та  проекту  рішення  додаються  до  протоколу 

(додатки 3, 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення «Про зміну 

найменування ЧЕРКАСЬКОГО МЕДИЧНОГО КОЛЕДЖУ та затвердження 

статуту», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок 9/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

  „За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0   „Не голосувало“ – 0. 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

 

Секретар                                                                                         В. Костюченко 

 


